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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialförsäkringsminister Annika Strandhäll (S)

2015/16:1018 Kvotering av vab

I en intervju i Dagens Nyheter den 18 mars 2016 kunde vi läsa att statsrådet 
överväger en form av fördelning av vab-dagar, det vill säga de dagar när 
föräldrar är hemma med sjukt barn. 

Dagen efter, lördagen den 19 mars 2016, säger statminister Stefan Löfven i 
Dagens industri att ”det inkräktar för mycket i människors vardag” och menar 
att det inte är aktuellt med kvotering av vab-dagar. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialförsäkringsminister Annika 
Strandhäll:

 

Kan ministern redogöra för vilken linje regeringen har avseende vab-dagar –
 avser man att införa kvotering eller inte?  

………………………………………

Tina Ghasemi (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-03-23
Besvaras senast
2016-03-30 kl. 12.00


